
SPARK ADVENTURE 
齊心協「歷」「歷」

(SUN 星期日）(SUN 星期日）

14.9.202514.9.2025

*$400 PAX/位 *$400 PAX/位 

08:15 Gathering 集合
Club Bel-Air Bay Wing Entrance 貝沙灣灣畔會所門外

Roundabout, Bel-Air Phase 4 貝沙灣四期迴旋處

17:00 Return to Bel-Air 返抵貝沙灣
Price included Lunch and Transportation between Bel-Air and Camp

費用已包含午膳及來回貝沙灣與營地之交通安排
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Cheque only 只接受支票Cheque only 只接受支票

Aged 3 - 60
3歲至60歲

Aged 3 - 60
3歲至60歲Age 年齡Age 年齡

For further information, please contact Club Bel-Air Reception at Bay Wing (2989 9000) / Peak Wing (2989 6500).
Photos are for reference only. 
如有查詢，歡迎致電貝沙灣灣畔會所 (2989 9000) 或 朗峰會所 (2989 6500)。圖片只供參考。

Remarks 注意事項：
Same price for Adult and Child. 費用大小同價。
Complimentary travel safety insurance worth $100,000 to each participant. (Covered from 3 to 84 years old). 

       包括每位參加者十萬元旅遊平安保險(3歲至84嵗參加者均受保障)。
If the observatory still/will issue typhoon signal No.8 or above or Red rainstorm signal or above within 2 hours before 

       the gathering time, the event will be cancelled and rescheduled to 21.09.2025 (Sun). 
      如集合前兩個小時内，天文台仍然/將會改發八號或以上風球或紅色暴雨訊號或以上，
      當日活動將會取消，並改期至21.09.2025 (星期日)。

Non-refundable upon confirmation of enrollment. 活動一經報名，將不接受退款。
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ACTIVITIES DETAILS 活動詳情ACTIVITIES DETAILS 活動詳情
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AND OTHER EXCITING ACTIVITIES 及其他精彩活動 ...AND OTHER EXCITING ACTIVITIES 及其他精彩活動 ...

Minimum group size 最少成團人數：50 PAX/位


